
Vi bør ha Droneshow på nyttårsaften! 

På nyttårsaften i år ble det skutt opp fyrverkeri fra privatpersoner, bedrifter, og 

lokalforeninger, men ikke fra Oslo kommune. Det er fordi fyrverkeri er forurensende, skaper 

støy for dyr, Og ikke minst har gitt mange alvorlig skader, og flere har blitt blinde. Derfor 

valgte Oslo kommune i 2022/2023 og ikke skyte opp fyrverkeri fra rådhusplassen. Dette 

alternativet er ikke særlig bedre, det ender bare med at flere privatpersoner og bedrifter skyter 

opp.  

Men nå kan vi benytte anledningen til å lage droneshow for folkemengdene i Oslo by. 

Droneshow er noe man har gjort mange forskjellige steder i verden, blant annet i Australia, 

USA, Litauen og mange andre land. Ved å leie inn eller kjøpe droner kan folkemengder se 

spektakulære bilder i luften. Droner lager ikke støy, de slipper ikke ut Co2, og det ser minst 

like bra ut som fyrverkeri. Og de kan brukes om igjen. 

Oslo unge høyre vil: 

• Erstatte det kommunale fyrverkeriet, med et droneshow 

• Forby fyrverkeri 


